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§147     Dnr KS 2019-1199 
 

Uppsiktsplikt VA-projekt delår 2 2019 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner VA-avdelningens redovisade uppsiktsplikt för delår 2 2019. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Projektportföljen med pågående samt driftsatta men ännu inte slutredovisade VA-projekt består för 
närvarande av 49 projekt, varav 23 projekt är pågående, med en total investeringsbudget om 1 042 
mkr. På portföljnivå ligger avvikelsen mellan budget och prognos på minus 102 mnkr. Av dessa 23 
projekt prognostiseras åtta projekt ha en negativ avvikelse mot budget. Tre projekt har redan skickat 
in begäran om tilläggsanslag till politiken och fem projekt kommer att skicka in det när man fått 
överblick över alla kostnader. Ett projekt kommer att stoppas och bara akuta åtgärder genomförs då 
utredningen visade att den totala kostnaden kommer att bli mycket dyrare. 

 

Beslutsunderlag 

§143 KSAU Uppsiktsplikt för VA-projekt delår 2 2019 
Tjänsteutlåtande Uppsiktsplikt VA delår 2 2019 20191030 
Bilaga 1. Uppsiktsplikt för VA-avdelningen delår 2 2019 
 

Beslutande sammanträde 

Protokollsanteckningar 
Mats Wedberg (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 
 

”Den senaste tiden har ärende efter ärende i VA frågor pga olika omständigheter tvingar TKN till beslut utan att 

kunna kräva djupare analyser. Dvs varje ärende framtvingar ett positivt ställningstagande pga att motsatsen 

skulle vara mycket negativ för de olika projekten och kommunen.	Ibland framtvingas beslut trots en orimlig 

kostnadsutveckling. Man kan fråga sig vem som är kapten på skutan. MP vill därför ha en grundlig genomgång 

av upphandlingssituationen inklusive en analys av marknaden. Mp vill även att det snarast tas fram en strategi 

för hur budgetunderlaget för varje projekt kan hållas hemligt innan anbud kommer in. Tex genom att handla upp 

först och därefter äska pengar om utfallet är rimligt. Enligt utsago har ingen budget hittills underskridits.” 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget. 
 
  

Beslutet ska skickas till  

VA-avdelningen  


